

Title (en)
Tray-like cardboard package or the like.

Title (de)
Schalenförmige Verpackung aus Karton oder dergleichen.

Title (fr)
Emballage de carton ou analogue, en forme de plateau.

Publication
EP 0326450 A1 19890802 (FR)

Application
EP 89400099 A 19890112

Priority
FR 8800797 A 19880125

Abstract (en)
The package according to the invention is characterised in that: - each transverse side (5, 6) is extended to the exterior by a flap (17 or 18), in the shape of a strip connected to the corresponding transverse side by at least a folding line (19, 20 or 21, 22) parallel to the one (9 or 10) connecting the latter to the said bottom (2); - the said tabs (11.5, 11.6 - 12.5 and 12.6) of the longitudinal sides (3 and 4) are each disposed between a transverse side (5 or 6) and the corresponding flap (17 or 18) folded back onto the latter; and - pasting zones (27, 28, 29, 30) are provided between each of the surfaces of the said tabs and the facing surfaces of the said associated transverse side and of the said associated flap. <IMAGE>

Abstract (fr)
- Emballage de carton ou analogue en forme de plateau. - Selon l'invention, cet emballage est remarquable : - en ce que chaque côté transversal (5, 6), est prolongé extérieurement par un rabat (17 ou 18), en forme de bande reliée au côté transversal correspondant par au moins une ligne de pliage (19, 20 ou 21, 22) parallèle à celle (9 ou 10) reliant ce dernier audit fond (2); - en ce que lesdits volets (11.5, 11.6, - 12.5 et 12.6) des côtés longitudinaux (3 et 4) sont chacun disposés entre un côté transversal (5 ou 6) et le rabat correspondant (17 ou 18) rabattu sur ce dernier; et - en ce que des zones de collage (27, 28, 29, 30) sont prévues entre chacune des faces desdits volets et les faces en regard dudit côté transversal et dudit rabat associés.

IPC 1-7
B65D 5/22

IPC 8 full level
B65D 5/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 5/0035 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] CH 170104 A 19340630 - ALOS AB [SE]
- [A] GB 748409 A 19560502 - R H FILMER LTD, et al
- [A] DE 2461284 A1 19760701 - NATUSCH MARTIN
- [A] US 4103819 A 19780801 - MUISE HERBERT D
- [A] FR 1199695 A 19591215 - CENPA SOC CENTRALE DES USINES

Cited by
KR200475200Y1; FR2682355A1; ES2342870A1; FR2675773A1; BE1005633A5; GR1001442B

Designated contracting state (EPC)
BE CH DE LI LU NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0326450 A1 19890802; EP 0326450 B1 19930818; DE 68908428 D1 19930923; DE 68908428 T2 19931223; FR 2626250 A1 19890728; FR 2626250 B1 19900427

DOCDB simple family (application)
EP 89400099 A 19890112; DE 68908428 T 19890112; FR 8800797 A 19880125